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§ 193 

Adjungering  
 

Beslut 

Arbetsutskottet adjungerar Sidney Holm (MP) till dagens sammanträde med rätt att delta i 

överläggningarna.  

 

 

 

 

- - - - - 
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§ 194 Dnr KFKS 2011/254-009 

Anmälningar 

Beslut 

Anmälningarna noteras till protokollet. 

 

Handlingar i ärendet 

Anmälningar KSAU 2011-09-27 

Ärende Åtgärd/ansvar 

Skrivelser  
 

Brev angående samråd för ridhus i 

Velamsund 

Svar från ansvariga direktörer i MSN, TN 

och NRN 

Inbjudningar 
 

Inbjudan – EUs stadsstödsregler ht 2011, 

konferens den 22 november 2011, SKL 

 

Rapporter 
 

Vad kostar verksamheten i din kommun 

2010 

Hans Nyström och Fredrik Holmström  

Cirkulär, SKL 
 

Övrigt 
 

Vattenmyndigheternas åtgärdsprogram 

2009-2015, sammanställning av 

myndigheters och kommuners genomförda 

åtgärder 2010 

 

 

 

 

- - - - - 
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§ 195 Dnr KFKS 2011/255-009 

Delegationsbeslut  
 

Beslut 

Delegationsbesluten noteras till protokollet. 

 

Handlingar i ärendet 

Delegationsbeslut, anmälningar KSAU 2011-09-27 

Ärende Ansvarig 

Delegationsbeslut exploateringsenheten, se 

separat förteckning 

Exploateringschefen Ulf Crichton 

Delegationsbeslut FFS 2011-08-15 Produktionsdirektören Einar Fransson 

Delegationsbeslut FFS 2011-08-26 Produktionsdirektören Einar Fransson 

Delegationsbeslut VSS 2011-09-01 Produktionsdirektören Anette Böe 

Förteckning nyttjandereätter och arrenden 

3/2011 

Chefen för markenheten David Högberg 

Yttrande i fråga om detaljplan för del av 

Velamsund , Sångfågelvägen m.fl. vägar 

inom Riset (område B) i Boo (till 

miljödepartementet) 

Kommunstyrelsens ordförande Erik Langby 

 

Delegationsbeslut exploateringsenheten 

 

- - - - - 

 

Datum Nr Typ av beslut Stadsbyggnadsprojekt Fastighet/-er 

2011-09-06 32 Upphandling av 

entreprenör. 

Älgö 9528 - 
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§ 196 Dnr KFKS 2006/255-009 

Utbyggnadspromemoria för upprustning av Uddvägen 

och omläggning av spillvattenledning och vattenledning 
 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar ärendet till kommunstyrelsen utan eget 

ställningstagande. 

 

Ärende 

Syftet med ombyggnaden är att flytta och förbättra Uddvägens standard, förbättra 

trafiksäkerheten och att flytta VA-ledningar för att göra det möjligt att utnyttja den byggrätt 

som finns i detaljplan 390. Utan flytten av vägen och upprustningen kan Uddvägen inte 

nyttjas framför Akzo Nobels huvudkontor.  

 

Ärendet återremitterades från kommunstyrelsen 2011-08-22 § 168 till exploateringsenheten. 

Projektet har varit i kontakt med SL. Tvärbanans förlängning sker tidigast 2015, troligen 

senare. Upprustningen kan inte invänta en osäker tidsplan för tvärbanan utan sker i 

avvaktan på ett slutgiltigt besked om hur Uddvägen ska se ut i samband med planering av 

Tvärbanan och Danvikslösen. Upprustningen hindrar inte en framtida förlängning av 

tvärbanan. 

 

Exploatören flyttar och bekostar spill- och vattenledningarna i enlighet med 

exploateringsavtalet. Byggstart av spill- och vattenledningarna sker 2011 med 

färdigställande till årsskiftet 2011/2012. Enligt exploateringsavtalet ansvarar kommunen för 

omläggning och upprustning av vägen.  

 

Flytt och upprustningen av vägen kan ske tidigast första kvartalet 2012. Om Tvärbanans 

förlängning ska gå via Uddvägen i framtiden kommer andra tekniska åtgärder att behöva 

utföras. Projektet är finansierat fullt ut.  

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringsenhetens tjänsteskrivelse den 13 september 2011 

Kommunstyrelsen den 22 augusti 2011 § 168  

Bilaga 1 orienteringsbild 

Bilaga 2 orienteringsbild 
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Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsen den 22 augusti 2011 § 168 

Kommunstyrelsen beslutade att återremittera ärendet för att närmare undersöka 

kopplingen tekniskt och i tiden till en förlängning av Tvärbanan österut från Sickla Udde 

till Sickla. 

 

Yrkanden 

Stefan Saläng (FP) yrkade att ärendet överlämnas till kommunstyrelsen utan eget 

ställningstagande. 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med Stefan Salängs yrkande. 

 

 

- - - - - 
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§ 197 Dnr KFKS 2009/151-251 

Utbyggnadspromemoria för stadsbyggnadsprojekt 9309, 

delplan 1a, Tollare 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen fattar följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen fastställer utbyggnadspromemoria för delplan 1a, Tollare, och ger 

exploateringsenheten i uppdrag att fortsätta genomförandet, under förutsättning av 

tillstyrkan i Tekniska nämnden. 

 

Ärende 

Projekt 9309 Tollare är ett byggherreprojekt. Delplan 1a, Tollare träskväg, utgör den första 

utav fem plan- och utbyggnadsetapper i området. De 19 nya friliggande villorna vid Tollare 

träsk blir den första bebyggelsen som kommer att uppföras inom ramen för detta projekt. I 

samband med detta måste en ny spillvattenledning, som ska försörja hela Tollareområdet, 

anläggas genom Skurusundet. Enligt avtal är det exploatören som projekterar, utför och 

huvudsakligen bekostar planerad utbyggnad i projektet. Kommunen bekostar utbyggnad av 

allmänna VA-ledningar. Utbyggnad av allmänna anläggningar beräknas klar våren 2012. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringsenhetens tjänsteskrivelse den 13 september 2011 

Bilaga 1 - Utbyggnadspromemoria 

Bilaga 2 - Projektbudget 

Bilaga 3 - Ärendeöversikt 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med exploateringsenhetens förslag. 

 

Protokollsanteckningar 

Hans Peters (C) lät anteckna följande till protokollet. 

 

”Om Centerpartiet hade kunna påverka utbyggnaden av Tollareområdet hade det blivit 

mindre exploatering och fler bevarade grönytor.” 

- - - - - 
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§ 198 Dnr KFKS 2009/221-251 

Utbyggnadspromemoria för stadsbyggnadsprojekt 9309, 

delplan 1b, Tollare 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen fattar följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen fastställer utbyggnadspromemoria för delplan 1b, Tollare, och ger 

exploateringsenheten i uppdrag att fortsätta genomförandet, under förutsättning av 

tillstyrkan i Tekniska nämnden.  

Ärende 

Projekt 9309 Tollare är ett byggherreprojekt. Delplan 1b, Mellanbergsvägen, utgör den 

andra utav fem plan- och utbyggnadsetapper i området. I delplan 1b ska 41 småhus i form 

radhus, kedjehus och grändhus byggas. Sockenvägen byggs om och en ny tunnel, som ska 

försörja hela Tollareområdet, utförs inom detta delprojekt. Ny spillvattenledning byggs 

genom planområdet 1b, men anläggningen utförs redan i samband med att planområdet 

vid Tollare träsk, delplan 1a, byggs. Enligt avtal är det exploatören som projekterar, utför 

och huvudsakligen bekostar planerad utbyggnad i projektet. Kommunen bekostar 

utbyggnad av allmänna VA-ledningar. Utbyggnad inom planområdet pågår 2011-2014. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringsenhetens tjänsteskrivelse den 13 september 2011 

Bilaga 1 - Utbyggnadspromemoria 

Bilaga 2 - Projektbudget 

Bilaga 3 - Ärendeöversikt 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med exploateringsenhetens förslag. 

 

Protokollsanteckningar 

Hans Peters (C) lät anteckna följande till protokollet. 

 

”Om Centerpartiet hade kunna påverka utbyggnaden av Tollareområdet hade det blivit 

mindre exploatering och fler bevarade grönytor.” 

- - - - - 
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§ 199 Dnr KFKS 2011/387-305 

Förvärv av fastigheten Sicklaön 138:4, restaurang och 

bilverkstad utmed Saltsjöbanan, Järla  

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att ärendet återremitteras för att få en 

beskrivning av det strategiska syftet med köpet samt att handlingarna kompletteras med 

värderingsutlåtandet.  

 

Ärende 

 Strategiskt förvärv av en fastighet i ett viktigt läge utmed Saltsjöbanan.  

 Fastigheten är inte planlagd. 

 Kommunen övertar befintliga hyreskontrakt, som genererar ett överskott. 

 Driftnetto på 443 000 enligt värderingsutlåtandet.  

 

Handlingar i ärendet 

Markenhetens tjänsteskrivelse den 15 september 2011 

Bilaga 1 Karta 

Bilaga 2 Köpekontrakt 

 

Yrkanden 

Stefan Saläng (FP) yrkade, med instämmande av Cathrin Bergenstråhle (M), att ärendet 

återremitteras för att få en beskrivning av det strategiska syftet med köpet samt att 

handlingarna kompletteras med värderingsutlåtandet.  

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med Stefan Salängs yrkande. 

 

- - - - - 
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§ 200 Dnr KFKS 2011/390-349 

Fastställande av verksamhetsområde för vatten och 

spillvatten 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen fattar följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen beslutar om utvidgning av verksamhetsområdet för vatten och 

spillvatten enligt bilaga 1. 

Ärende 

Kommunen ska enligt vattentjänstlagen fortlöpande besluta om verksamhetsområde för de 

allmänna vattentjänster som kommunen tillhandahåller. Lagen föreskriver att det är 

kommunen och inte huvudmannen (i Nackas fall Tekniska nämnden) som fattar beslut om 

förändringar av verksamhetsområdet.  

 

Enligt beslut i kommunfullmäktige den 11 oktober 2010, § 203, har beslutanderätten i 

denna fråga delegerats till kommunstyrelsen med följande lydelse: 

”I punkten J i kommunstyrelsens reglemente införs följande ansvarsområde för 

kommunstyrelsen. 

3. Besluta om verksamhetsområde för den allmänna vattenförsörjnings- och 

avloppsanläggningen, i de fall kommunfullmäktige genom antagen detaljplan tagit ställning 

till att vattentjänster ska tillhandahållas enligt lagen om allmänna vattentjänster.” 

 

Den senaste förändringen av verksamhetsområdet gjordes 2009. Sedan dess har ett antal 

antagna detaljplaner avancerat i genomförandet så att va- utbyggnader är nära förestående. 

För att va- verket ska kunna ta ut anläggningsavgifter enligt taxan krävs att dessa områden 

tas in i verksamhetsområdet. 

 

Handlingar i ärendet 

Tekniska nämnden den 30 augusti 2011 § 84 

V & Avfalls tjänsteskrivelse den 16 augusti 2011 

Bilaga 1 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i Tekniska nämnden den 30 augusti 2011 § 84 

Tekniska nämnden föreslog kommunstyrelsen att besluta om utvidgning av 

verksamhetsområdet för vatten och spillvatten enligt bilaga 1. 
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Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med Tekniska nämndens förslag. 

 

 

- - - - - 
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§ 201 Dnr KFKS 2011/396-501 

Klimat- och energistrategi för Stockholms län 
Remissyttrande till Länsstyrelsen 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen fattar följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen beslutar att yttra sig enligt Miljö- och stadsbyggnadsnämndens förslag. 

Ärende 
Länsstyrelsen i Stockholms län har sänt förslag till Klimat- och energistrategi för 
Stockholms län på remiss till bl.a. Nacka kommun. Yttrandet ska vara inne senast den 28 
oktober 2011.  
 
Länsstyrelsen har fått regeringens uppdrag att utarbeta en klimat- och energistrategi som en 
del i arbetet för att uppnå det nationella miljökvalitetsmålet Begränsad klimatpåverkan.   
Strategin är inget handlingsprogram utan kommer att behöva kompletteras med konkreta 
åtgärdsprogram längre fram. Strategin innehåller fem regionala mål på klimat- och 
energiområdet samt sex strategier med förslag på åtgärder för att uppnå målen. 
 
Sammanfattningsvis anser Nacka kommun att strategin ger en bra bild av regionens 
förutsättningar när det gäller möjligheten att ställa om till en mer hållbar utveckling inom 
klimat- och energiområdet. Kommunen är dock tveksam till behovet av att ta fram 
ytterligare ett måldokument för länet när man inom arbetet med RUFS (Regional 
utvecklingsplan för Stockholms län) presenterade strategin ”Stockholmregionens 
energiframtid 2010-2050” så sent som 2009, med mycket likartat innehåll. Flera 
måldokument med olika basår, målår och beräkningsgrunder skapar förvirring och en 
osäkerhet kring vad som gäller. Målen i Klimat- och energistrategin bör istället utgå från de 
mål som tagits fram inom ramen för arbetet med RUFS samt de nationella målen.  
 

Nacka kommun vill understyrka behovet av att gå vidare från den måldiskussion som 

pågått på nationell och regional nivå under flera år till att nu genomföra åtgärder för att nå 

målen.  Erfarenheterna hittills visar att vi inte gör tillräckligt, särskilt inte på 

transportområdet. Åtgärdsarbetet på alla nivåer behöver komma igång snarast för att 

allmänheten, näringslivet och andra viktiga samhällsaktörer inte ska mista tilltro till 

processen och möjligheten att uppnå målen på energi- och klimatområdet.    

 

Nacka kommuns yttrande innehåller även synpunkter på respektive delstrategi som 

behandlar transportområdet, energiförsörjning, förändring av konsumtionsmönster mm. 
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Handlingar i ärendet 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 21 september 2011 § 268 

Miljöenhetens tjänsteskrivelse den 13 september 2011 

Följebrev remiss 

Klimat- och energistrategi för Stockholms län 

Nacka kommuns yttrande 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i Miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 21 september 2011 § 268 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden föreslog kommunstyrelsen att yttra sig enligt 

miljöenhetens förslag. 

 

Yrkanden 

Cathrin Bergenstråhle (M) yrkade, med instämmande av Hans Peters (C), Jan-Eric Jansson 

(KD) och Stefan Saläng (FP), bifall till Miljö- och stadsbyggnadsnämndens förslag.  

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med miljöenhetens förslag. 

 

Hans-Åke Donnersvärd och Maria Fridstjerna (S) meddelade att de avvaktar med sitt 

ställningstagande till kommunstyrelsen. 

 

Protokollsanteckningar 

Sidney Holm (MP) lät anteckna följande till protokollet. 

 

”Sedan Alliansregeringens klimatproposition år 2009 har det varit mycket snack och lite 

verkstad. Vi i Miljöpartiet tycker det är mycket bra att Nacka kommun i sitt väl 

genomtänkta remissyttrande understryker behovet av att gå från mål till handling. Miljömål 

finns det i parti och minut och nu gäller det att agera innan det är för sent. 

Dock bör tilläggas att de "ambitiösa miljömål" som är uppsatta innebär att vi tar vår del av 

ansvaret för att klara målet att hålla den globala temperaturökningen under 2 

grader. Hamnar vi över 2-gradersmålet tyder mycket på att jordens processer kommer att 

börja göda sig själva till ännu högre temperaturökningar. 2 grader är inte någon liten trevlig 

värmeökning utan en monstruös förändring av klimat, klimatzoner, av biotoper och 

livsbetingelser, utan motstycke under planetens historia. En massutdöd av djurarter och en 

massförflyttning av mänskliga klimatflyktingar med stora konflikter i släptåg är ett direkt 

resultat av en sådan "målsättning". Och - håll i er, vi bollar dessutom med 30 % risk att inte 
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nå målet.... Är det ambitiöst? Vi i Miljöpartiet vill ta ansvar för framtiden och uppgradera 2-

gradersmålet till ett 1½-gradersmål. Kom igen nu allihop. Dags att kavla upp ärmarna. ” 

 

Hans-Åke Donnersvärd och Maria Fridstjerna lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Remissyttrandet är välarbetat och fokuserar viktiga aspekter i Klimat- och energistrategin. 

Dock tar vi inte ställning till remissyttrandet idag utan återkommer i ärendet senare i 

beslutsprocessen.” 

 

- - - - - 
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§ 202 Dnr KFKS 2010/268-041 

Tertialbokslut 2 2011 

Beslut 

Ärendet utgår. 

 

 

 

 

- - - - - 
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§ 203 Dnr KFKS 2011/250-007 

Redovisning granskning av inköp inom processerna 

teknik, fritid och naturreservat 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen fattar följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen noterar informationen till protokollet. 

 

Ärende 

Stadsledningskontoret har under hösten 2010 och våren 2011 granskat inköp inom 

processerna teknik, fritid och naturreservat, inom ramen för internkontrollen. 

Granskningen visar främst att tillgängligheten till upphandlade ramavtal och 

kvalitetssäkring i form av uppdatering av priser behöver förbättras liksom kunskapen om 

vad man ska göra som mottagningsattestant och beslutsattestant och om de krav som ska 

ställas på en faktura. 

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 12 september 2011 

Bilaga 1 Granskning processen teknik 15 oktober 2010 

Bilaga 2 Granskning processerna fritid och naturreservat 15 september 2011 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med stadsledningskontorets förslag. 

 

 

 

 

- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 204 Dnr KFKS 2011/175-609 

Barnperspektiv i alla beslut  
Motion den 28 mars 2011 av Rolf Wasteson och Agneta Johansson (V) 

Beslut 

Ärendet bordläggs. 

 

Ärende 

Rolf Wasteson och Agneta Johansson (V) föreslår att kommunen utvecklar arbetet för 

att samtliga verksamheter ska ha god kunskap och hög kompetens kring barn och 

deras uppväxtvillkor. De förslår också att kommunen genomför utbildningsinsatser för 

alla medarbetare, som direkt eller indirekt kommer i kontakt med barn, inom privat 

drivna skattefinansierade verksamheter med vilka kommunen har avtal samt beslutar 

att inför varje beslut värdera dem ur ett barnperspektiv. 

Nacka kommun har tagit beslut om att FN:s Barnkonvention ska gälla för kommunen. 

Kommunens olika nämnders beslut berör barn på olika nivåer. De nämnder som arbetar 

med frågor som rör barn har kompetens och kunskaper om barns uppväxtvillkor och deras 

behov. I andra nämnder tas beslut i olika frågor som inte berör barn direkt men får effekter 

på barns levnadsvillkor t.ex. en bättre trafikmiljö och renare luft. 

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 1 september 2011 

Motion 

 

Yrkanden 

Erik Langby (M) yrkade, med instämmande av Jan-Eric Jansson (KD), att ärendet 

bordläggs. 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med Erik Langbys yrkande. 

 

- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 205 Dnr KFKS 2010/421-870 

Uppmärksammande av Slaget vid Stäket 
Motion den 13 september 2010 av Mikael Carlsson (NL) 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen fattar följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att lämna motionen utan åtgärd med 

anledning av att projektet HAMN och Kulturnämnden redan ger förutsättningar för att 

”Slaget vid Stäket” uppmärksammas och lyfts fram genom en rad olika aktiviteter och 

insatser. 

Ärendet 

Mikael Carlsson (NL) föreslår att ”Slaget vid Stäket” ska levandegöras genom dramatik och 

teater eftersom det är en stor och viktigt händelse som borde lyftas fram för Nackas 

invånare och intresserade turister.  Motionären föreslår att kommunen ska skapa en 

arbetsgrupp bestående av tjänstemän och representanter från kulturföreningar, med syfte 

att utarbeta en plan för firandet av ”Slaget vid Stäket”. Vidare föreslår motionären att 

särskilda medel ska tillföras Kulturnämndens budget för gruppens arbete med planen. 

 

Kulturnämnden i Nacka fördelar årligen medel till föreningar, organisationer och 

ungdomar som på eget initiativ vill arrangera och/eller producera kulturprogram och 

projekt. Nämnden avsätter även särskilda kulturpengar i förskole- och 

grundskoleverksamheten för att förstärka förutsättningarna för genomförandet av 

kulturprojekt och kulturaktiviteter inom dessa verksamheter. Inom kommunens regionala 

utvecklingsprojekt HAMN byggs ett museum i Fisksätra som planeras stå klart under 2013. 

Inom HAMN genomförs en mängd aktiviteter som uppmärksammar ”Slaget vid Stäket” 

och platsens historia i övrigt. 

Därför anser arbetsutskottet att kommunen redan ger förutsättningar för att uppnå syftet 

med motionen, och föreslår därför kommunfullmäktige att lämna motionen utan åtgärd. 

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 9 september 2011 

Motion  

 

Yrkanden 

Hans Peters (C) yrkade bifall till stadsledningskontorets förslag. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med Hans Peters yrkande. 

 

 

 

- - - - - 
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 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 206 Dnr KFKS 2011/398-377 

Kommunalt elhandelsbolag 
Remiss av motion den 12 september 2011 av Sidney Holm (MP) 

Beslut 

Arbetsutskottet överlämnar motionen till stadsledningskontoret för utredning och förslag 

till beslut senast den 14 november 2011. 

Ärende 

Sidney Holm (MP) lämnade vid kommunfullmäktiges sammanträde den 12 september 2011 

en motion med följande förslag. 

 

 Kommunstyrelsen utreder möjligheterna att uppdra åt Nacka Energi AB att starta 

ett kommunägt elhandelsbolag 

 

 Bolaget ska vara drivande i omställningen till förnyelsebar energi 

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 16 september 2011 

Motion 

 

Beslutsgång 

Arbetsutskottet beslutade i enlighet med stadsledningskontorets förslag. 

 

 

 

 

- - - - - 
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 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 207 

Övriga frågor 
Stefan Saläng (FP) hänvisade till ärendet på kommunstyrelsen den 19 september 201 § 209, 

Remisshandling rörande vägutredningen för ny Skurubro och frågade när yttrandet ska 

behandlas på arbetsutskottet.  

Ärendet tas upp på nästa arbetsutskott onsdagen den 12 oktober. 

 

 

 

 

 

- - - - - 

 

 

 
 


